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IV. WOUTER BONCQUET 
 - (GR. 26/06/2023) 
26. Omgeving en Economie - Toegevoegd punt: Toolbox Dorpse Architectuur (vraag 

ingediend door raadslid Van Camp) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Het verdichtingsdiscours in een dorp wordt al te dikwijls ingevuld met generieke 
appartementsgebouwen. Verblijfskwaliteit, leefbaarheid, klimaatrobuustheid, esthetiek, 
architecturaal verantwoord, het is niet altijd de hoogste prioriteit. Collectief wonen in een 
dorp. Het kan zeker beter. 
AR-TUR is een platform voor architectuur in samenwerking met het departement architectuur 
van de KULeuven en ondersteund door o.m. de Vlaamse Regering. 
 
Het project is opgevat als een rondreizende expo : met de toolbox Dorpse Architectuur toont 
men met voorbeeldprojecten hoe woonprojecten in een dorpse context vorm kunnen 
krijgen. De eerste expo in het provinciehuis van Vlaams Brabant liep tot 21 juni. 
 
Architectuur en stedenbouw samen en hoe omgaan met plaatselijk erfgoed. 
Allerhande projecten van een alledaags rijhuis naar erfwonen of buurtschap worden er 
geevalueerd. 
Verwacht wordt dat in het najaar 2023-voorjaar 2024 gedurende 2 weken een geschikte 
locatie in de gemeente ter beschikking wordt gesteld. 
De Vlaamse Provincie deed een oproep aan alle Vlaams-Brabantse gemeenten om zich 
kandidaat te stellen als gastlocatie voor deze rondreizende tentoonsteling. 5 gemeentes 
kunnen hiervoor in aanmerking komen. Maar gemeentes kunnen ook uitgenodigd worden 
om dit samen met buurgemeentes te organiseren. De kandidaturen worden kortelings 
afgesloten. 
 
Onze fractie stelt voor dat het college zijn kandidatuur zo snel mogelijk zou indienen bij de 
provincie Vlaams Brabant, en vandaag aan de Gemeenteraad de goedkeuring hiervoor 
vraagt. 
 
Voorstel van besluit (verzoek tot mondelinge stemming) 
De Gemeenteraad geeft zijn akkoord dat Keerbergen zich kandidaat stelt als gastlocatie 
voor de rondreizende expo “Toolbox Dorpse Architectuur” en een locatie aanbiedt 
gedurende 2 weken. De Gemeenteraad gaat akkoord om hier voldoende zicht- en 
ruchtbaarheid aan te geven en te zorgen voor voldoende deelnemers aan de dialoogtafel. 
Het college gelast de dienst omgeving/wonen om de kandidatuur in te dienen bij de 
provincie Vlaams-Brabant. 
 
Ter info: 
https://ar-tur.be/dossiers/haal-de-expo-toolbox-dorpse-architectuur-naar-jouw-dorp 
https://ar-tur.be/dossiers/dialoogtool-dorpse-architectuur 
 
Stemming wordt gevraagd: 
 
Advies 
Ter bespreking.  
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd: 
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 - (GR. 26/06/2023) 

27. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: stand van zaken erfgoeddossiers (vraag 
ingediend door raadslid Gabriels) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In eerdere Gemeenteraden deed ik enkele voorstellen in verband met (klein) Keerbergs 
erfgoed. Deze dossiers werden in verder overleg met de bevoegde schepen opgestart, 
waarvan ik graag een stand van zaken had verkregen. 
 
1/ Terugplaatsing grafsteen oud-pastoors 
Bij de heraanleg van de begraafplaats werd de grafsteen ter hoogte van de Calvarieberg 
weggehaald, en kreeg deze een nieuwe plaats wat verderop. Intussen is de Calvarieberg 
gerestaureerd en is er voldoende plaats om deze op de originele plek terug te plaatsen. In 
de Gemeenteraad van 27/02/2023 sprak de schepen het engagement uit dit te 
onderzoeken. 
 
- Wat is hiervan de stand van zaken? 
 
2/ Actualisatie gegevens oorlogsmonument Gemeenteplein 
Op het monument van gesneuvelden op het Gemeenteplein ontbreken heel wat namen, en 
bij de namen die er thans wel op staan zijn er sommigen met spelfouten. Voor de actualisatie 
van de lijst werd een werkgroep van geïnteresseerde inwoners samengesteld die op 
22/03/2023 reeds de nodige finale beslissingen genomen hebben. 
 
- Wat is hiervan de stand van zaken? 
- Wat zijn de volgende stappen, en zal dit tegen de 11/11-viering dit najaar in orde gebracht 
zijn? 
 
3/ Gedenkplaat v-bominslag Molenstraat 
In overleg met de schepen werd een dossier opgestart om naar aanleiding van de dodelijke 
v-bominslag in de Molenstraat in de nacht van 24/10/1944 een herdenkingsplaat te 
ontwerpen. Hiervoor werd reeds door enkele inwoners input gegeven, en ook het voorstel om 
gevonden fragmenten van de v-bom te integreren in het project. 
 
- Wat is hiervan de stand van zaken? 
- Wat zijn de volgende stappen, en zal dit tegen de volgende “verjaardag” (24/10/2023) 
in orde gebracht zijn? 
 
4/ Voorstel archeologische opgravingen Gemeenteplein 
De archeologische opgravingen in het kader van de herinrichting van de Dorpsstraat zetten 
onze Keerbergse geschiedschrijving mogelijk op zijn kop. Er werden reeds funderingen 
teruggevonden van een oudere kerk uit 13de/14de eeuw. Momenteel bestaan er geen 
plannen om deze vondsten te integreren in het nieuwe dorpsgezicht. 
 
- Werd er reeds bekeken om bv. de gevonden funderingen te integreren in het nieuwe 
Gemeenteplein? Bijvoorbeeld door te werken met een glasplaat, een infobord, …? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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V. BENNO DAEMEN 
 - (GR. 26/06/2023) 
28. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: groenbuffering gemeentelijk sportcomplex 

(vraag ingediend door raadslid Gabriels) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In zitting van de Gemeenteraad van 24/04/2023 bevroeg ik de schepen over de realisatie 
van de beloofde groenbuffer om hinder naar de omwonenden tegen te gaan. Initieel was 
immers beloofd deze werken prioritair uit te voeren, doch bleek bij de voorstelling van het 
masterplan voor de sportsite dat de werken (behoudens aan Emerven) doorgeschoven 
worden tot na 2025. De bevoegde schepen beloofde om het vervroegen van de aanleg 
van de buffering op de andere plaatsen (i.e. aan het Molenveld, en op locaties waar de 
bewoning zich dicht tegen de sportsite situeert) kortelings te bespreken met het 
studiebureau. 
 
- Wanneer werd dit besproken met het studiebureau, en wat is het resultaat hiervan? 
- Kan een exacte timing gegeven worden van de realisatie (aan Emerven en de andere 
locaties)? 
- Hoe breed zal de buffering aan het Molenveld voorzien worden (indien reeds finaal 
afgeklopt)? 
 
Enkele buurtbewoners richtten na de voorstelling van het masterplan sportcomplex enkele 
brieven aan het College van Burgemeester en Schepenen met enkele bemerkingen naar 
hinder en overlast toe. Gezien het recent vernieuwde engagement naar burgerinspraak van 
dit bestuur (Keerbergen Denkt Mee) verwacht ik dat dit uiteraard reeds besproken is binnen 
het college, hier gevolg aan gegeven is, en deze inwoners een antwoord hebben mogen 
ontvangen. 
 
- Welk gevolg werd er gegeven aan deze brieven? 
- Wat is het standpunt van het college? 
- Wanneer (datum) ontvingen zij een antwoord? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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 - (GR. 26/06/2023) 

29. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: rattenproblematiek buurt 
Grensstraat/Bakestraat (vraag ingediend door raadslid Gabriels) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
De specifieke rattenproblematiek in de buurt Grensstraat/Bakestraat sleept al meer dan 2 
jaar aan. In zitting van de Gemeenteraad van 27/03/2023 stelde ik hier reeds een 
opvolgvraag over, en verkreeg het duidelijk engagement van de bevoegde schepen om dit 
nauw te blijven opvolgen. 
Intussen stijgt het aantal meldingen van ratten in deze omgeving opnieuw. De problematiek 
lijkt zich nu ook verder te verspreiden richting delen van de Bakestraat en Grensstraat. Het 
absoluut geen “lokaal & banaal” probleem zoals in geciteerde Gemeenteraad gesteld door 
de bevoegde schepen. De interventies van ANTICIMEX zijn te weinig frequent en consistent. 
Op moment van indiening van deze vraag dateren de interventies bij enkele buurtbewoners 
reeds van eind april. Daarnaast wordt gemeld dat er soms interventies zijn bij 1 bepaalde 
inwoner, en niet bij de buren, terwijl het een (perceels)-grensoverschrijdende problematiek 
betreft. 
 
- Hoe zal de meerderheid dit (duidelijk) groeiend probleem indijken? 
- Wat is de stand van zaken van het overleg met de eigenaar van een verwilderd perceel in 
de omgeving? Welke stappen voorziet de schepen daar nog op korte termijn? 
- Hoe kunnen de interventies van ANTICIMEX frequenter en consistent uitgevoerd worden? 
- Hoe staat het onderzoek naar alternatieve rattenbestrijdingsmethoden? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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III. JENS EGGERS 
 - (GR. 26/06/2023) 
30. Duurzaamheid en Mobiliteit - Mondelinge vraag: herstel fietspaden bij werken (vraag 

ingediend door raadslid Vansevenant) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
 
Onbegrijpelijk: fietspad zo slordig achtergelaten na werken dat stad het zelfs moet afsluiten - 
ROB-tv (robtv.be) 
 
"Ik zie dat onze gemeentelijke werkmannen fietspaden trachten te verbeteren door ze op 
bepaalde (beperkte) locaties heraan te leggen. Wat is hier het beleid gezien het (soms?) 
gaat over locaties waar nieuwe bouwwerven plaats hebben gevonden en men kan 
veronderstellen dat het kwaliteitsverlies van de fietspaden te herleiden is naar de 
bouwwerken 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
 
 
  

https://www.robtv.be/nieuws/fietspaden-in-scherpenheuvel-zichem-moeten-in-oorspronkelijke-staat-hersteld-worden-na-werken-154199
https://www.robtv.be/nieuws/fietspaden-in-scherpenheuvel-zichem-moeten-in-oorspronkelijke-staat-hersteld-worden-na-werken-154199
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V. BENNO DAEMEN 
 - (GR. 26/06/2023) 
31. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: jachtterreinen (jachtplannen) in 

Keerbergen (vraag ingediend door raadslid De Lobel) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Maar liefst 75% van Vlaanderen is jachtgebied. Er mag bij ons niet alleen gejaagd worden in 
bossen maar in theorie ook in dorpskernen, op sportvelden, openbare domeinen en 
bedrijventerreinen. Maar ook weilanden en privétuinen zijn vaak opgenomen in een 
jachtplan. 
 
De verhoogde veiligheid van mensen in de woonkernen vlakbij de jachtgebieden, moet een 
eerste doelstelling zijn om deze jachtplannen te schrappen. 
Bovendien zijn kleinere jachtterreinen of zelfs het totaal verbod van jacht, een noodzaak 
doordat ze de druk verkleinen op de open ruimte, de biodiversiteit en wilde dieren. Zo krijgt 
het natuurlijke evenwicht in de ecosystemen meer kans op herstel. 
 
Het nazicht van welke terreinen er in Keerbergen nog ingetekend staan als “jachtterrein of 
jachtplan” gaf een verbijsterend resultaat. (zie kaart in bijlage, groen ingekleurd). De gehele 
noordkant, van Schaleken tot Rijmenam, het grootste gedeelte van de Lozenhoek en bijna 
de totale Dijlevallei, zijn ingekleurd als jachtterrein.  
 
Vraag 

1.Zijn er gronden van de gemeente of OCMW die ingekleurd zijn als jachtterrein? 

2.Zo ja, heeft het bestuur de intentie om deze gronden uit te schrijven als jachtterrein? 

3.Heeft het bestuur de intentie om de bevolking wiens eigendom is opgenomen in een 
jachtplan, hierover te informeren en te vragen om zich hier ook eveneens voor uit te 
schrijven, zoals ook gevraagd in de campagne “Schiet in Actie” van 
Vogelbescherming Vlaanderen? 

Info: 
www.geopunt.be 
https://www.vlaanderen.be/een-jachtplan-bekijken-of-aanpassen 
Bijlage (koppeling): kaart www.geopunt.be, jachtterreinen Keerbergen 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
 
 
  

http://www.geopunt.be/
https://www.vlaanderen.be/een-jachtplan-bekijken-of-aanpassen
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III. JENS EGGERS 
 - (GR. 26/06/2023) 
32. Duurzaamheid en Mobiliteit - Mondelinge vraag: verlichting zebrapad Putsebaan stand 

van zaken (vraag ingediend door raadslid Van Camp) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Heeft Fluvius zijn in mei 2021 beloofde lichtstudie al gemaakt? 
Ik noteerde dat aan de oversteekplaatsen in de schoolomgevingen en op de schoolroutes u 
in november 2022 wilde wachten op de goedkeuring van het ingediend subsidiedossier voor 
het globale gemeentelijke fietsinfrastructuur plan. 
Voor de andere oversteekplaatsen – deze bvb op de Putsebaan aan de Colruyt, 
zou u nazien of Solar ledverlichting een snelle oplossing zou kunnen bieden. 
Begin dit jaar na ook een stavaza-vraag zou deze oplossing door de mobiliteitsdienst 
bekeken worden. 
De langste dag van het jaar is voorbij. 
Wanneer voorziet u verlichting aan deze oversteekplaats, toch gelegen op één van de 
drukke invalswegen? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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 - (GR. 26/06/2023) 

33. Duurzaamheid en Mobiliteit - Mondelinge vraag: Openbaar domein tussen fietspaden en 
rooilijn. Uitdijende beplanting aan de fietspaden. (vraag ingediend door raadslid Van 
Camp) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In de Gemeenteraad hebben we enige tijd terug een retributiereglement goedgekeurd voor 
het inzetten van de technische dienst bij het vrijmaken van de fietspaden wanneer de vrije 
doorgang op het fietspad belemmerd werd door overhangende hagen, struiken of 
doorgroeiende beplanting zoals klimop komende van de aanliggende gronden. Aan de 
eigenaars zou eerst gevraagd worden de beplanting bij te snoeien en het fietspad vrij te 
maken. 
 
Er bereiken ons heel wat klachten van inwoners o.m. op de Haachtsebaan (zelf 
ondervonden), op de Tremelobaan, op de Mechelsebaan. 
Overhangende takken zoals u op FB kon zien, kunnen ernstige verwondingen aanbrengen 
aan de fietsers. 
 
Een bijkomend aandachtspunt is eveneens de vrije strook tussen het fietspad en de rooilijn. 
Op dat stuk openbaar domein dat aan fietsers of voetgangers een mogelijke 
uitwijkmogelijkheid biedt bij gevaar, bij belemmering van het fietspad, het kan zelfs een 
valpartij zijn, worden al te vaak hindernissen geplaatst zoals kasseien, paaltjes… en dit vormt 
een inbreuk op de wegcode die zegt dat de openbare weg vrij moet zijn van hindernissen. 
De eigenaar/aangelande zowel als de gemeente kan aansprakelijk gesteld worden 
wanneer bvb een fietser bij het uitwijken met zijn/haar hoofd tegen een kassei botst. Het is 
geen fictief voorbeeld. 
 
Graag vernemen wij dan ook 
- Welke actie u zou kunnen nemen voor het vrij houden van het openbaar domein 
voornamelijk naast een fietspad. 
 
- Hoeveel eigenaars/aangelanden aan fietspaden heeft u al aangeschreven sedert dit 
reglement van toepassing werd en u klachten binnenkreeg of zelf had vastgesteld dat de 
doorgang belemmerd werd? 
 
- Hoeveel daarvan hebben spontaan actie ondernomen en in hoeveel situaties is de 
technische dienst moeten tussenkomen? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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I. ERIK MOONS 
 - (GR. 26/06/2023) 
34. Beleid en organisatie - Mondelinge vraag: Consultancy: Wat we zelf doen, doen we (niet) 

beter? (vraag ingediend door raadslid Kestens) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In De Standaard van 3 juni 2023 lees ik: 
“In hun boek The Big Con’, (vertaald als de Consultancy-industrie), zeggen auteurs Marana 
Mazzucato en Rosie Collington: ‘Het overdadige inschakelen van externe adviseurs 
ondermijnt het vertrouwen in de eigen organisatie. Dat is een zelfversterkend proces: hoe 
minder vertrouwen in het eigen kunnen, hoe minder erin wordt geïnvesteerd. Hoe meer 
kennis uit de eigen organisatie verdwijnt, hoe beter de kaarten van de consultancy-sector 
komen te liggen.’ De controverse over de rol van consultants in de Vlaamse regering bewijst 
Collingtons punt. Tegelijk werd er immers zwaar bezuinigd op de eigen ambtenarij en 
overheidsdiensten.” 
 
Ook in onze gemeenteraad geeft de meerderheid regelmatig een opdracht aan een extern 
consultancy-bureau. Vaak is dat ook wel nodig.  
Zo vraagt agendapunt 19 (GR juni 2023) ons vandaag het bestek goed te keuren voor de 
aanstelling van een studiebureau voor de opmaak van een gemeentelijk mobiliteitsplan.  
Omdat dit plan moet aansluiten bij het regionale mobiliteitsplan overstijgt dit de lokale 
expertise en betekent een extern bureau een meerwaarde.  
Participatie is essentieel, maar voor elk overleg met burgers een extern bureau inschakelen 
en een participatietraject organiseren, kan niet de bedoeling zijn.  
Vooral niet als het om een simpel plaatselijk ‘probleem’ gaat, zoals een verkeersvrije-arme 
schoolomgeving. Dat kunnen we toch nog altijd beter ‘onder ons’, met de bijeen gelegde 
expertise van burgers en bestuur, oplossen.  
 
Daarom vraagt Groen: 
- Hoeveel opdrachten zijn er sinds de start van deze legislatuur gegeven aan studiebureaus? 
- Welk bedrag heeft het bestuur in deze legislatuur alles samen aan studiebureaus 
uitgegeven?  
- Welke diensten kregen vooral deze opdrachten? Waarover gingen de opdrachten? 
- Hoe vaak is 1 project al dan niet door verschillende bureaus onderzocht ? 
- In hoeveel gevallen hebben deze studies geleid tot actieplannen, tot concrete resultaten? 
- Op welke uitvoering van welke actieplannen moeten we nog wachten?  
- Welke consultancy-opdrachten zijn er nog gepland voor 2024? 
- Was het bestuur altijd tevreden met het resultaat, of was het soms zonde van het geld? 
- Hoeveel opdrachten zijn er de vorige legislatuur aangevraagd bij studiebureaus en hoeveel 
zijn er tot uitvoering gebracht? Hoeveel hebben al deze studies gekost? 
 
Groen beseft dat dit TP heel wat opzoekingswerk van de ambtenaren vraagt en stelt dus 
voor dat het bestuur een antwoord op deze vragen geeft in de eerstvolgende GR van 
september 2023. 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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